

4.SCREEN
Société à Responsabilité Limitée
au capital de 15 000 euros
Siège social : 49 rue de Ponthieu
75008 Paris
R.C.S. Paris 980 564 538

Shareholder Resolution Outside a Meeting

A.

We, the undersigned 4.screen GmbH, Munich, registered with the local court of Munich under HRB 259171 (the "**Company**"), are the sole shareholder and represent the entire share capital of 4.SCREEN Sarl, Paris, registered with the Paris Trade and Companies Registry under number 980 564 538 ("**4.screen FR**").

Simon Hecker is a co-founder and managing director of the Company and managing director of the Company's French subsidiary 4.screen FR. In connection with Simon Hecker's operational leave from the Company, his position as managing director for 4.screen FR shall be terminated.

B.

Waiving all requirements for convening, announcing and holding a shareholders' meeting and adoption of shareholders' resolutions, we hereby resolve, by way of a written resolution adopted outside a meeting with the express consent to the procedure of the written resolution, unanimously and with all votes, as follows:

1. Dismissal as Managing Director

Simon Hecker is hereby dismissed as managing director of 4.screen FR with immediate effect. Simon Hecker is granted discharge for his entire term of office.

**Résolution des actionnaires en dehors
d'une assemblée**

A.

Nous, soussignés, 4.screen GmbH, Munich, inscrite au tribunal d'instance de Munich sous le numéro HRB 259171 (la "**Société**"), sommes l'unique actionnaire et représentons l'intégralité du capital social de 4.SCREEN Sarl, Paris, inscrite au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro 980 564 538 ("**4.screen FR**").

Simon Hecker est co-fondateur et directeur général de la Société et directeur général de la filiale française de la Société, 4.screen FR. Dans le cadre du départ opérationnel de Simon Hecker de la Société, il sera mis fin à ses fonctions de directeur général de 4.screen FR.

B.

Renonçant à toutes les exigences relatives à la convocation, à l'annonce et à la tenue d'une assemblée des actionnaires et à l'adoption de résolutions des actionnaires, nous décidons, par le biais d'une résolution écrite adoptée en dehors d'une assemblée avec le consentement exprès de la procédure de la résolution écrite, à l'unanimité et avec toutes les voix, ce qui suit :

**1. Révocation en tant que directeur
général**

Simon Hecker est démis de ses fonctions de gérant de 4.screen FR avec effet immédiat. Simon Hecker reçoit décharge pour l'ensemble de son mandat.

C.

No further resolutions are taken.

The shareholder hereby irrevocably waives the right to challenge the resolutions passed above.

C.

Aucune autre résolution n'est prise.

L'actionnaire renonce irrévocablement à contester les résolutions adoptées ci-dessus.

München/Munich, 26. März/March 2025 ffl:ozl
4.screen GmbH, Munich (represented by/
représenté par Fabian Beste)

